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Abstract (en)
[origin: WO8910657A1] The device disclosed generates high-voltage pulses for the laser in a pulse-generating network comprising a first, larger
charging capacitor (C1) connected in series with a magnetic switch (M1 = saturable inductor) and a second, smaller changing capacitor (C2)
connected in parallel with the series circuit (C1-M1) and with the laser electrode section. A series circuit comprising a high-voltage switch (Thy) and
a choke (LS1) is connected in parallel with the laser electrode section. The high-voltage switch (Thy) acts as a trigger which initiates the charge
reversal process in the first and second charging capacitors (C1, C2), which are charged by a battery charger (LG) to approximately twice the
conducting voltage of the laser (LK). The invention also concerns a process for generating high-voltage pulses with said device. Excimer lasers are
the preferred field of application.

Abstract (fr)
Dans un dispositif générateur d'impulsions de haute tension et de haute puissance, notamment pour lasers à gaz à décharge partielle, les
impulsions de haute tension pour le laser sont générées dans un réseau générateur d'impulsions qui comprend un premier condensateur de charge
(C1) de capacité supérieure connecté en série à un commutateur magnétique (M1 = inducteur saturable) et un second condensateur de charge
(C2) de moindre capacité connecté en parallèle à ce circuit en série (C1-M1) et en parallèle à la section des électrodes laser. Un circuit en série
composé d'un commutateur de haute tension (Thy) et d'un étranglement (LS1) est connecté en parallèle à ladite section des électrodes laser.
Le commutateur de haute tension (Thy) sert de déclencheur pour faire démarrer le processus de renversement de la charge du premier et du
second condensateur de charge (C1, C2), qui sont chargés par un chargeur (LG) jusqu'au double environ de la tension de décharge du laser (LK).
L'invention concerne également un procédé de génération d'impulsions de haute tension au moyen d'un tel dispositif. Les lasers excimer constituent
un domaine préférentiel d'application.
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